
     Johtokunta  17/2022 muistio 
Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
 
Aika  20.12.2022 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä  Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja), Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja), Virpi Aho (sihteeri), Hanna 

Leppänen (HL, jäsensihteeri), Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta), Pipsa Wagner (PW, 
nuorisovaliokunta), Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta), Marika Moring (MM, varajäsen), Taru 
Toikkanen (TT, varajäsen), Pia Ralli, Johanna Niemi (JN), Saara Suutarla (SS), Liina Kuusela (LK),  

Poissa  Mari Väyrynen-Kunnas (MVK), Kati Susi (KS), Johanna Korpi (JK), Sini Mätäsniemi (SM), Maija 
Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja), Nicola Bergman (NB, jäsen), 

 
ASIAT 
1§ Kokouksen avaus  

• SU avasi kokouksen klo 20.06 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

• todettiin kokouksen läsnäolijat ja kokous päätösvaltaiseksi 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

• hyväksyttiin sihteerin laatima esityslista 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• kokouksien 14/2022, 14/2022, 16/2022 pöytäkirjat hyväksyttiin 

5§ Talousasiat 

• ei käsiteltäviä asioita, MK ei paikalla 
6§ SIHY 40 v 

• koontijuttu vuoden tapahtumista 2023 ensimmäiseen lehteen tai nettiuutisointina 

• viimeiset juhlavuoden ruusukkeet vielä toimittamatta gaalassa palkituille ratsastajille 
7§ Jalostusvaliokunta 

• jalostusohjesääntöä työstetään edelleen 

• seurayhteistyöpalaveri Hippoksen kanssa, 2023 Hippoksen 50 v juhlavuosi (muistiin, että SIHY muistaa 
onnitella), Hevosmessuilla la iltana jalostustapahtuma, passiuudistus tulossa, koulutuksia moodle-
alustalla, toivottu jalostusarvostelusta koulutuksia,  

8§ Koulutusvaliokunta 

• FEIF-ohjaaja II ja III koulutuksia suunnitellaan tulevaisuuteen 
9§ PR-valiokunta  

• 2023 SIHY:n sponsorihankinta, isot sponsorit pakettina lehti, SM, nettisivut, maajoukkue. TT ja 

valiokunta katsoo tälle suunnitelman.  

• lehti: hakemuksia lehden toimituskuntaan tullut. Käytiin keskustelua, että hakijoissa on yksi hyvä 

ehdokas päätoimittajaksi ja yksi toimitussihteeriksi. Näiden molempien kanssa täytyy käydä vielä 

palkkiot, vastuut ja työn määrä läpi. Avustaviksi kirjoittajiksi tuli myös hakemuksia, mutta tällä hetkellä 

lehdellä ei ole niinkään tarvetta maksullisille kirjoittajille, kun osittain lehteä kirjoitetaan myös 

vapaaehtoisvoimin. AK ja SS edistää neuvotteluja hakijoiden kanssa.  

• Lisäksi tullut hakemus lehden mainosmyyjäksi Taru Toikkaselta. TT poistui kokouksesta tämän päätöksen 

ajaksi. Johtokunta päätti yksimielisesti valita Taru Toikkasen lehden mainosmyyjäksi. Tulevaisuudessa 

voidaan myös keskustella, että TT voi mahdollisuuksien mukaan hoitaa myös muuta sponsorihankintaa 

SIHY:lle.  

10§ Nuorisovaliokunta 

• Pipsa Wagner valittu valiokunnan puheenjohtajaksi 

• Youth Camp työn alla yhteistyössä FEIF:n kanssa 

• Junnuleiri Purola Farmilla heinä-elokuun vaihteessa 
11§ Urheiluvaliokunta 

• SM22: raportti, SN tehnyt lähes valmiiksi, SU käy tarkistamassa ja täydennetään vielä 
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• Maajoukkueasiat: 
o joukkueenjohtajiksi valittiin Anna Andersén, Nicola Bergman, Arnella Nyman 
o maajoukkuetyöryhmässä joukkueenjohtajien lisäksi mukana maajoukkuekoordinaattori Pia Ralli 
o käytiin pitkään keskustelua kv-kisoissa jojojen tehtävistä ja niiden vaativuudesta. Lisäksi käytiin 

keskustelua myös jalostuspuolen joukkueenjohtajan tarpeellisuudesta. Keskustelussa perusteltiin 
sitä, että kilpailuissa ei joukkueen asioiden hoitamisesta selviä kaksi henkilöä mitenkään. Samoin 
kokemus kerrottiin, että mikäli Suomi lähettää jalostushevosen MM-kilpailuihin, niin tämän 
hoitamiseen tarvitaan jalostusjohtaja. MM17 kilpailuissa oli joukkueen mukana neljä henkilöä, eikä 
sekään ollut tarpeeksi. Yleisesti oltiin sitä mieltä, että on hienoa, että joukkueenjohtajiksi on 
hakenut ammattilaisia, jotka näin antavat oman tietotaitonsa SIHY:n huippu-urheilun kehittämisen 
hyväksi. Maajoukkueen budjetti on myös tehty uusiksi sen mukaan, että MM-kilpailuihin on 
mahdollista lähettää jopa neljä henkilöä, eikä budjetti ole olennaisesti eri syyskokouksessa 
hyväksyttyyn budjettiin verrattaessa tuloksen perusteella.  

• SM23 7.-9.7.2023 
o kisajohtaja haku on auki, vielä ei ole tullut yhtään hakemusta 

• Tuomarikokeet 
o 2022 tuomarikokeen tehneiltä on tullut tiedustelu kokeiden tuloksista 
o johtokunta päätti antaa kokeen tarkastajalle viimeisen takarajan 15.1., että kokeet tulla olla 

tarkastettuna.  

• HUJO kokous 16.12., muistiinpanot drivessä 

• UV uusi kokoonpano: 
o Puheenjohtaja Julia Wejberg 
o Varapuheenjohtaja Saara Suutarla 
o Sihteeri, Kipa-vastaava, IceTest NG Päivi Stepanoff 
o Sport-, SM- ja paikalliskerhovastaavat Taru Toikkanen, Johanna Niemi, Jenni Aahos 
o Kilpailurekisteri Ulla-Kaisa Kettunen 
o Maajoukkue Nicola Bergman, Pia Ralli 
o Tuomariyhteyshlö Johanna Renlund  
o Sport Tuomarivastaava Anni Mainela 
o GK Tuomarivastaava Taru Toikkanen 
o Liittovalmennuskoordinaattori Tiina Harrinkari  
o Tiedotus Pia Ralli, Anita Kaakkola 
o ESRA Anita Kaakkola 
o HUJO Pia Ralli 

12§ Muualla päätetyt asiat 

•  
13§ Yhteistyöjärjestöt 

13.1. FEIF 

• FEIF konferenssiin 3.-4.2.2023 lähtijät 2.1.2023 mennessä. Delegaatteina yleensä pj ja uv pj. 
Osallistujat JW, JK, JTK, SU, PW ehkä, Sirpa Brumpton, sport kokoukseen toiseksi osallistujaksi NB tai 
TT, KA tai VA ehkä.  

13.2. SRL 

• kokous ma 21.11. peruuntui, ei uutta aikaa sovittuna 

• SRL ansiomerkkien haku SIHY:n toimijoille katsotaan karonkassa Palkitsemisjärjestelmä - Suomen 
Ratsastajainliitto (ratsastus.fi)  

13.3. ESRA 

•  
13.4. NIHC 

• kokous Oslossa 2.–4.12., SU osallistui. Keskustelua PM-kilpailuiden tulevaisuudesta. Päätettiin, että 
Islanti katsoo kv-säännöt GK:lle. FEIF:n puheenjohtajaehdokkaasta keskustelua.  

• Suomen edustaja GK-työryhmään. Johtokunta antaa Suomen uuden GK-tuomariryhmän valita 
edustajan keskuudestaan. TT vie asian tuomariryhmään.  

https://www.ratsastus.fi/srl/organisaatio/palkitsemisjarjestelma/
https://www.ratsastus.fi/srl/organisaatio/palkitsemisjarjestelma/
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14§ Muut esille tulevat asiat  

14.1. Jäsenistön viestit 

• tullut viesti, että nettisivuilla monet linkit rikki 

• tullut viesti, että johtokunnan muistioita uupuu nettisivuilta ja myös vielä syyskokouksen pöytäkirja. 
PR vastannut, että pyritään hoitamaan asia kuntoon mahdollisimman pian.  

• Jäsenistölle päätettiin lähettää jouluviesti, HL hoitaa.  
14.2. Kevätkokous 

• aika, paikka 

• toimintakertomukset vanhat uusien kanssa yhdessä 31.1.2023 mennessä MK:lle 
14.3. Karonkka 

• ajankohta to-la 5.-7.1.2023 

• paikka MK luona 

• asialista PR ja VA yhdessä 
14.4. Vuodenvaihteen tarkistuslista 

• löytyy drivestä 

•  suunnitelmat uusien johtokunnan uusien jäsenten perehdytykseen 
14.5. SIHY konferenssi 

• ideana koota kaikki SIHY:n toimijat (johtokunta, valiokunnat ja muut avainhenkilöt) yhteen 
viikonlopuksi keskustelemaan SIHY:n toiminnasta, tulevaisuudesta, strategiasta, tavoitteista, visiosta 

• ajankohta 2023 syksyllä SRL:n Urheilufoorumissa 
               14.6. SIHY strategia, visio, missio, arvot 

• tämä asia on käynnistetty 2019 alkupohdinnoilla ja tätä tulisi jatkaa. Viime vuonna ajatus oli, että 
tästä tehtäisiin myös jäsenkysely laajasti, että miksi ollaan SIHY:n jäseniä, mitä koetaan tärkeimmäksi 
ja mikä SIHY on nyt ja tulevaisuudessa. 

15§ Ratahanke 

• aidoista on keskusteltu uv:ssa 
16 § Seuraava kokous 

• karonkka 6.-7.1.2023 

• SIHY johtokunta ti 17.1.2023 klo 20 Meet 
17 § Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 22.44. kaikkien asioiden tultua käsitellyiksi 

• kokouksen päättämisen jälkeen pidettiin pikainen esittelykierros, kun lähes kaikki uudet ja vanhat 
olivat paikalla 

 
 
 
_____________________________________________________________________________________ 

 
puheenjohtaja Silvia Ufer  sihteeri Pia Ralli 
 
 
 
 
 
 
 

 


